
 

 

Protokół Nr XXVI/2012 

 

z Sesji Rady Gminy Wierzchowo 

odbytej w dniu 20 grudnia 2012r. 

w sali narad w Urzędzie Gminy Wierzchowo 

 

 

Rozpoczęcie obrad – godz. 10
00

 

Zamknięcie obrad – godz. 14
30 

 

Ad. 1 i 2 

 

Na 15 radnych obecnych na sesji było 14 radnych, Wójt Gminy Jan Szewczyk, 

Sekretarz Gminy Tomasz Suchoński, Skarbnik Gminy Urszula Lew oraz 16 

innych zaproszonych osób. 

W posiedzeniu sesji uczestniczyła również młodzież z Gimnazjum w 

Wierzchowie. 

 

Radny nieobecny - Jan Łuczak 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do nin. protokołu. 

Lista obecności gości zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do nin. protokołu. 

 

Obradom przewodniczyli:  

1) Andrzej Kaczorkiewicz – Przewodniczący Rady Gminy. 

2) Jolanta Augustyniak – Wiceprzewodnicząca Rady Gminy. 

 

Obrady protokółowały: 

 

1. Kornelia Szadzewicz – podinspektor ds. pozyskiwania funduszy 

zewnętrznych i promocji gminy 

2. Danuta Łukaszewska – inspektor ds. obsługi rady gminy. 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz o godz. 10
00

 otworzył XXVI 

Sesję Rady Gminy Wierzchowo zwołaną na podstawie art. 20 ust.1 ustawy z 

dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym oraz § 20 Statutu Gminy 

Wierzchowo. Po powitaniu radnych i gości zaproszonych oświadczył, iż 

zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu sesji uczestniczy 14 radnych, 

co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób, stanowi quorum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał i decyzji. 

 



Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poinformował, iż porządek obrad 

dzisiejszej sesji został przekazany Radnym w terminie wskazanym w §20 pkt 3 

 Statutu Gminy Wierzchowo. Dla przypomnienia odczytał proponowany 

porządek obrad: 

 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad Sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z XXV Sesji Rady Gminy Wierzchowo. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy z prac Rady w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Informacja Przewodniczących Komisji stałych Rady Gminy z prac 

w okresie międzysesyjnym. 

7. Interpelacje i zapytania Radnych. 

8. Trybuna obywatelska. 

9. Uchwalenie budżetu Gminy Wierzchowo na rok 2013: 

a) wystąpienie Wójta Gminy, 

b) przedstawienie uchwał Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Szczecinie, 

c) opinia Komisji Rady Gminy, 

d) podjęcie uchwał: 

-   w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wierzchowo na rok 2012 – 

druk nr 194, 

- w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Wierzchowo na lata 2013 – 2019 – druk nr 195. 

10. Podjęcie uchwał: 

a. w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na 2012 rok – druk nr 

196, 

b.  w sprawie przyjęcia wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy Wierzchowo na lata 2013 – 2017 – druk 

nr 197, 

c. w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem boksów garażowych oraz 

zwolnienia z obowiązku oddania w najem boksów garażowych w drodze 

przetargu – druk nr 198, 

d. w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej stanowiącej własność 

Gminy Wierzchowo – druk nr 199, 

e. w sprawie zbycia nieruchomości zabudowanych stanowiących własność 

Gminy Wierzchowo – druk nr 200, 

f. w sprawie zbycia nieruchomości zabudowanej stanowiącej własność 

Gminy Wierzchowo – druk nr 201, 

g. w sprawie przyjęcia darowizny nieruchomości na rzecz Gminy 

Wierzchowo od osób fizycznych – druk nr 202. 

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 



12. Komunikaty i sprawy różne. 

13. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący obrad Rady Andrzej Kaczorkiewicz zapytał, czy ktoś z 

Radnych lub Wójt chciałby uzupełnić zaproponowany porządek obrad o 

dodatkowe punkty lub o inne istotne dla Rady lub naszej społeczności 

samorządowej zagadnienia bądź sprawy, ewentualnie chciałby zaproponować 

zdjęcie z porządku obrad któregoś z tematów? 

Radni i Wójt nie zgłosili zmian do porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął punkt 1 i 2 porządku obrad. 

Powitał Pana Stanisława Kozłowskiego – sportowca w podnoszeniu ciężarów z 

Gminy Wierzchowo. 

Przewodniczący Rady Gminy i Wójt złożyli Panu Stanisławowi Kozłowskiemu 

gratulacje i podziękowania za dotychczasowe osiągnięcia sportowe i 

promowanie gminy Wierzchowo na forum kraju i arenie międzynarodowej,  

reprezentowanie postaw godnych naśladowania. 

Wręczając kwiaty, życzyli sił i wytrwałości w budowaniu formy na Olimpiadę 

Weteranów w Turynie, powodzenia podczas kolejnych startów w wielkich 

imprezach oraz wszelkiej pomyślności w życiu osobistym. 

 

 

 Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz przystąpił do realizacji punktu 3 

porządku obrad. 

 

 

Ad. 3 

 

O godz. 10
15

 salę obrad opuścił Radny Marek Banaszek pomniejszając ilość 

członków Rady biorących udział w posiedzeniu do 13 osób. 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poinformował, że Protokół z 

XXV Sesji Rady Gminy Wierzchowo odbytej w dniu 29 listopada 2012 został 

wyłożony do wglądu w biurze Rady, jak również na sali obrad przed 

rozpoczęciem dzisiejszej sesji i do chwili rozpoczęcia sesji nie wpłynęła żadna 

uwaga dotycząca zawartych w nim zapisów. Kwestia wnoszenia poprawek i 

uwag do protokołu uregulowana została w § 52 ust. 1-5 Statutu Gminy 

Wierzchowo. Z uwagi na fakt, iż nie wpłynęła żadna uwaga dotycząca zapisów 

w protokole Przewodniczący Rady uznał protokół za sporządzony poprawnie i 

poddał pod głosowanie jego przyjęcie. Zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu 

z XXV sesji Rady Gminy. 

 



Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 13 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” 

przyjęła protokół z XXV sesji Rady Gminy Wierzchowo bez uwag i zastrzeżeń. 

 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz wypowiedział uwagę dotyczącą 

sporządzania protokołów z posiedzeń Komisji i sesji Rady Gminy – protokół to 

nie jest stenogram. Protokół ma zawierać istotne uzgodnienia i wypowiedzi 

zgłoszone na posiedzeniu. Nie ma natomiast szczegółowo odzwierciedlać, „kto, 

komu, gdzie, co i jak” powiedział. Protokół jest sprawozdaniem z przebiegu 

sesji, powinien, więc odzwierciedlać jedynie jej przebieg, stwierdzone fakty lub 

dokonane czynności w formie streszczonej lub uproszczonej, a nie dosłownej. 

Nie doszukujmy się  szczegółowych i dosłownych zapisów wypowiedzi, „że ja 

powiedziałem dosłownie to w ten sposób”, wtedy to nie będzie dwuznacznych 

sytuacji, ponieważ powstają rozbieżności w interpretacji zaistniałych sytuacji. 

 Ustaliliśmy, że od stycznia spróbujemy nagrywać posiedzenia Komisji. 

 

O godz. 10
20  

na salę powrócił  Radny Marek Banaszek. Aktualna ilość radnych 

biorących udział w posiedzeniu – 14. 

 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz zamknął punkt 3 porządku obrad 

i przystąpił do realizacji punktu 4. 

 

Ad. 4 

 

Sprawozdanie pisemne Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym, 

stanowiące załącznik nr 3 do nin. protokołu radni otrzymali w dniu posiedzenia  

sesji.  

Wójt uzupełnił sprawozdanie o następujące informacje: 

 

 odbyły się  negocjacje ze spółką oświetleniową, wynegocjowaliśmy 

najlepsze jak do tej pory warunki. Mamy jeden z najstarszych systemów 

oświetleniowych, do sprawy oświetlenia powrócimy przy modernizacji 

drogi powiatowej w Wierzchowie, 

 podpisaliśmy umowę na  budowę sieci wodociągowej i kanalizacyjnej w 

miejscowości Świerczyna i Otrzep, w ramach PROW zakupimy zestaw 

asenizacyjny (beczka + ciągnik). Będziemy zabiegać o środki na budowę 

przyłączy w tych miejscowościach. 

 odbyło się posiedzenie Zarządu OSP, zwołane po to, by wyjaśnić 

wszystkie problemy i plotki, jakie krążą wokół OSP. W posiedzeniu 

wzięła udział Skarbnik Gminy oraz Kierownik USC merytorycznie 

zajmująca się sprawami OSP oraz zaproszeni zostali członkowie Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy. W posiedzeniu nie wziął udziału Radny – 



członek Komisji Rewizyjnej, który zgłaszał w sprawie OSP najwięcej 

uwag. Wójt podziękował pozostałym członkom Komisji Rady Gminy 

Wiktorowi Majdzie i Adamowi Samulewskiemu, za przybycie i 

wysłuchanie informacji, 

 Wójt poinformował o możliwości dofinansowania działalności do 40 tys. 

zł w ramach projektu „Własny biznes”. 

 

Radny Stefan Żołynia odniósł się do wypowiedzi Wójta w sprawie OSP – 

używanie przez 3 dni po terenie Gminy samochodów OSP po to by 

poinformować o mającym odbyć się festynie to jest marnowanie pieniędzy. 

 

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący obrad zamknął pkt 4 porządku 

obrad i przystąpił do realizacji punktu 5. 

 

 

Ad. 5 
 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz przedłożył Radzie informację na temat 

prac Rady w okresie międzysesyjnym – która stanowi załącznik nr 4 do nin. 

protokołu. 

 

Do przedstawionej informacji nikt nie zgłosił pytań. 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący obrad zamknął punkt 5 porządku obrad i 

przystąpił do realizacji punktu 6. 

 

 

Ad. 6 

 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących Komisji stałych Rady Gminy 

o złożenie informacji z działalności Komisji w okresie międzysesyjnym. 

Informacje z prac Komisji stałych Rady Gminy w okresie międzysesyjnym 

kolejno złożyli: 

1) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Wiktor Majda. 

Protokół Komisji Nr 11/2012 stanowi załącznik nr 5 do nin. protokołu. 

2) Przewodniczący Komisji Rolnictwa – Kazimierz Pajor. 

Protokół Nr 11 stanowi załącznik nr 6 do nin. protokołu. 

3) Przewodnicząca Komisji Kultury – Genowefa Rosochowata. 

Protokół Komisji Nr 11/2012 stanowi załącznik nr 7 do nin. protokołu. 

3) Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Finansów – Ryszard 

Borowicz. 

Protokół Komisji Nr 11/2012 stanowi załącznik nr 8 do nin. Protokołu. 

 

 



Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady zamknął punkt 6 porządku obrad i 

przystąpił do realizacji punktu 7. 

 

 

Ad. 7 

 

 

Przewodniczący obrad Andrzej Kaczorkiewicz poinformował, że w okresie 

międzysesyjnym wpłynęła jedna interpelacja pisemna Radnego Ryszarda 

Borowicza o treści: 

„Proszę o dokupienie urządzeń na place zabaw i w ten sposób spowodowanie, 

że wszystkie place zabaw będą jednakowo wyposażone, oceniając wyposażenie 

poszczególnych placów zabaw nie widzę jasnego kryterium zagospodarowania 

poszczególnych placów zabaw, myślę że wszystkie dzieci zasługują na to by 

mieć dostęp do tych samych urządzeń. 

Proszę o ogrodzenie działek lub samych placów zabaw. Obecnie jest tak, że 

niektóre nie są ogrodzone ( np. Sośnica, Wielboki), a niektóre są ogrodzone. W 

regulaminach wszystkich placów zabaw jest zapisany zakaz wprowadzania 

psów z wiadomych względów na place zabaw, tam gdzie nie ma ogrodzenia 

wałęsające się psy bez przeszkód będą mogły korzystać z piaskownic. W 

Sośnicy dodatkowo pod salę wjeżdżają samochody, co też może zagrażać 

korzystającym z placu zabaw.” 

 

 

 Na sesji interpelacje złożyli: 

 

1. Radny Józef Janicki złożył pisemną interpelację o treści: 

„Panie Wójcie, zwracam się z prośbą o zatrudnienie w Świerczynie w 

okresie zimowym jednej osoby na umowę zlecenie do odśnieżania 

chodników (według potrzeb). Chodzi o chodniki przy drodze 

powiatowej od Nadleśnictwa Świerczyna w kierunku Zakładu 

Przemysłu Drzewnego. Są to chodniki  nieprzylegające do posesji 

prywatnych: 

- chodnik od Nadleśnictwa do Pana Kuzio o długości 800 m., 

- chodnik od pomnika do Pani Szkurłat o długości 250 m. 

Mieszkańcy Świerczyny poruszając się pieszo, a szczególnie dzieci 

uczęszczające do szkoły, korzystają z odśnieżonej, często śliskiej drogi 

zamiast chodnika, utrudnia to ruch pojazdom samochodowym, 

uważam, że zagraża to poważnemu wypadkowi. Dzieci chodzą w 

dużych grupach popychając się nawzajem, biegają i rzucają się 

śnieżkami. Stwarza to zagrożenie życia. Na tej drodze jest duży ruch 

pojazdów samochodowych, a szczególnie tirów. Proszę o pozytywne 



załatwienie tej prośby – interpelacja stanowi załącznik nr 9 do nin. 

protokołu. 

 

2. Radny Marek Banaszek złożył dwie interpelacje pisemne o treści: 

 

a) Proszę o wycięcie drzewa (wierzba iwa) przy posesji Państwa Alicji i 

Andrzeja Michalskich w Będlinie. Drzewo to ma obłamany konar i jest w 

złym stanie zdrowotnym – interpelacja stanowi załącznik nr 10 do nin. 

protokołu. 

b) Proszę o doposażenie placów zabaw w Będlinie w zestaw zabawowy – 

interpelacja stanowi załącznik nr 11 do nin. protokołu. 

 

3. Radny Stefan Żołynia złożył ustnie jedną interpelację o treści: 

 

Proszę o podjęcie działań mających na celu podwyższenie wjazdu na 

posesję Pana Musialika w Żabinku, ponieważ po remoncie drogi 

powiatowej w  Żabinku, woda podczas opadów deszczu przelewa się na 

wyżej wymienioną posesję. 

 

Rada Helena Jutrzenka – Trzebiatowska poprosiła Wójta o interwencję w 

Gminie Wałcz w sprawie odśnieżania odcinka drogi Wielboki – Rudki – do 

drogi wojewódzkiej Wałcz – Czaplinek. Odśnieżanie wymienionego odcinka 

drogi należy do Gminy Wałcz, a droga jest bardzo śliska i nie jest posypana 

piaskiem. 

 

Sołtys wsi Radomyśl zapytała Wójta, co dalej z przystankiem i świetlicą w 

Radomyślu? 

 

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący obrad zamknął punkt 7 i 

przystąpił do realizacji punktu 8 porządku obrad. 

 

 

Ad. 8 

 

W punkcie porządku obrad „Trybuna obywatelska” głos zabrali: 

 

1) Kierownik GOPS w Wierzchowie Piotr Paszkiewicz zgłosił konieczność 

ustawienia znaku „Krzyż Św. Andrzeja” przed przejazdem kolejowym w 

Wierzchowie. Od czasu do czasu przejeżdża pociąg, a przed przejazdem 

nie ma znaku STOP, nie działają też rogatki – przejazd staje się 

niebezpieczny. 

 



2) Radna Helena Jutrzenka-Trzebiatowska zwróciła się z prośbą do Wójta o 

podjęcie działań w sprawie przejazdu kolejowego w Świerczynie. Po 

opadach deszczu na przejeździe długo stagnuje woda. 

 

3) Sołtys sołectwa Nowe Laski Beata Piwowarczyk zgłosiła, że w kierunku 

Nowych Lasek nie są odśnieżane drogi. Droga staje się również 

niebezpieczna ze względu na spadające konary drzew. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Kaczorkiewicz ze względu na swój pilny 

wyjazd służbowy i w związku z tym konieczność opuszczenia posiedzenia sesji, 

w tym momencie złożył życzenia świąteczne wszystkim zebranym. 

Powiedział, że jest zaskoczony stanowiskiem Komisji Planowania, Budżetu i 

Finansów, która nie ujęła do zadań na rok 2013 w celu pozyskania środków, 

zadania: „Budowa boiska wielofunkcyjnego w Świerczynie”. Zwrócił się z 

prośbą do Rady o uzupełnienie stanowiska Rady o zadanie „Budowa boiska 

wielofunkcyjnego w Świerczynie”. 

W tym momencie przekazał prowadzenie obrad posiedzenia XXVI sesji 

Wiceprzewodniczącej Rady Gminy Wierzchowo Jolancie Augustyniak,  

zamknął punkt 8 porządku obrad i ogłosił przerwę. 

Przerwa: godz. 11
30

- 11
50

. 

Po przerwie Przewodnicząca obrad wznowiła obrady, stwierdziła, że na sali 

obrad obecnych jest 13 radnych i przystąpiła do realizacji punktu 9. 

 

 

Ad. 9  

 

Wójt Gminy Jan Szewczyk omówił szczegółowo najważniejsze do 

zrealizowania w roku przyszłym zadania. Zwrócił uwagę na coraz większą 

liczbę zadań i obowiązków spoczywających na gminie oraz coraz bardziej 

restrykcyjnym prawie. 

Jest to budżet sporych wyrzeczeń i kompromisów. Budżet Gminy opiewa na 

kwotę 12.225.729,00 zł – dochody i kwotę 14.899.948,00 zł – wydatki. Na 

etapie tworzenia budżetu wpłynęły zapotrzebowania na kwotę 18.708.311,00 zł. 

Wójt powiedział, że przewiduje sfinansowanie zadań statutowych, są 

zabezpieczone środki na opiekę społeczną. Poprosił o uchwalenie 

przedłożonego projektu budżetu Gminy Wierzchowo na rok 2013. 

 

Przewodnicząca obrad Jolanta Augustyniak odczytała treść uchwał Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Szczecinie Zespół Zamiejscowy w Koszalinie: 

1) Nr CXX/458/Z/12 w sprawie wydania opinii o przedłożonym projekcie 

uchwały budżetowej Gminy Wierzchowo na 2013 rok, 

2) Nr CXX/460/Z/12 w sprawie wydania opinii o możliwości sfinansowania 

deficytu budżetu Gminy Wierzchowo w 2013 roku, 



3) Nr CXX/459/Z/12 w sprawie wydania opinii o przedłożonym projekcie 

uchwały o wieloletniej prognozie finansowej Gminy Wierzchowo na lata 

2013 – 2019. 

 

Następnie Przewodnicząca obrad poprosiła Komisje stałe Rady Gminy o 

przedstawienie opinii w sprawie projektu budżetu. 

 

Opinie kolejno przedstawili: 

1) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Wiktor Majda – opinia pozytywna, 

2) Przewodniczący komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki 

Komunalnej, Handlu, Usług, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego – 

Kazimierz Pajor – opinia pozytywna, 

3) Przewodnicząca Komisji Kultury, Kultury Fizycznej, Oświaty, Zdrowia i 

Opieki Społecznej – Genowefa Rosochowata – opinia pozytywna, 

4) Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Finansów – Ryszard 

Borowicz – opinia pozytywna. 

Przewodniczący Komisji R.Borowicz dodał, że podoba się Jemu 

wystąpienie Pana Wójta – pieniądze musimy wydawać wzorowo. 

Inwestycje budowy placów zabaw wzbudzają niepotrzebne kontrowersje. 

W imieniu mieszkańców Będlina, Sośnicy i Żeńska wnosi, by w miarę 

pozyskania środków doposażyć te trzy place zabaw. 

 

Radny Józef Janicki zapytał, dlaczego w inwestycjach na rok 2013 nie ma ujętej 

budowy boiska w Świerczynie? 

 

Wójt na powyższe odpowiedział, że do budżetu podchodziliśmy racjonalnie. 

Wójt nie widzi realizowania budowy boiska w Świerczynie, biorąc pod uwagę 

rozbudowę remizy w Wierzchowie i budowy boiska w Świerczynie – wybierze 

remizę. 

 

Radna Helena Jutrzenka – Trzebiatowska powiedziała: cyt. „Żądam dobrej woli 

w naszą stronę, wczujcie się w naszą sytuację”. 

 

Radny Marek Banaszek powiedział, że budżet jest dobrze przygotowany, ale kto 

będzie tłumaczył mieszkańcom Żeńska, Sośnicy i Będlina, kto zawinił w 

sprawie budowy placów zabaw (niedoposażenia).  

Radny Józef Wódz powiedział, że stanowisko Radnych w sprawie budowy 

boiska w Świerczynie jest roszczeniowe. 

 

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodnicząca obrad Jolanta Augustyniak 

poddała pod głosowanie projekty uchwał: 

- w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wierzchowo na rok 2012, 



- w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Wierzchowo na lata 2013 – 2019. 

 

1) Rada Gminy w obecności 13radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji 

– 12 głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 1 głosie 

„wstrzymującym się” podjęła uchwałę Nr XXVI/189/2012 w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Wierzchowo na rok 2013 – która 

stanowi załącznik nr 13 do nin. protokołu. 

 

2) Rada Gminy w obecności 13radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji 

– 13 głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr XXVI/189/2012 w 

sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Wierzchowo na lata 2013-2019 – która stanowi załącznik nr 

14 do nin. protokołu. 

 

Przewodnicząca obrad Jolanta Augustyniak odczytała treść stanowiska Rady 

Gminy Wierzchowo w zakresie realizacji inwestycji gminnych, które nie zostały 

ujęte w budżecie Gminy Wierzchowo na 2013 rok: 

„Z uwagi na ograniczone środki jakimi dysponuje Gmina Wierzchowo w 

budżecie na rok 2013 Rada Gminy Wierzchowo popiera działania Wójta Gminy 

zmierzające do pozyskania środków zewnętrznych na dofinansowanie niżej 

wymienionych inwestycji, które nie znalazły finansowego pokrycia w budżecie 

Gminy Wierzchowo na rok 2013: 

1. Rozbudowa remizy OSP w Wierzchowie. 

2. Zagospodarowanie plaży nad jeziorem Dramienko. 

3. Poprawa infrastruktury sali wiejskiej w Wierzchowie. 

4. Remonty sal wiejskich w Wielbokach (wymiana 3 okien i 

zakup nagrzewnicy), Otrzepie (wymiana drzwi 

wejściowych), Sośnicy (remont sufitu oraz wymiana 

instalacji elektrycznej). 

5. Termomodernizacja budynku Zespołu Szkół w 

Świerczynie oraz budynków Szkoły Podstawowej i 

Gimnazjum w Wierzchowie. 

 

Radny Józef Janicki zgłosił wniosek o wniesienie do powyższego stanowiska 

Rady Gminy, punktu 6 o następującej treści: 

„6. Budowa wielofunkcyjnego boiska w Świerczynie.” 

 

Za przyjęciem powyższego wniosku głosowało 8 radnych, „przeciw” głosował – 

1 radny, „wstrzymało się” od głosu – 4 radnych. 

 

Wniosek Rada Gminy przyjęła. 



 

O godz. 13
40

 salę obrad opuścił Radny Marek Banaszek pomniejszając ilość 

członków Rady biorących udział w posiedzeniu do 12 osób. 

 

Głosowanie nad stanowiskiem Rady wraz z przyjętym wnioskiem: 

Za przyjęciem stanowiska Rady głosowało – 7 radnych. 

Przeciw głosował – 1 radny. 

Wstrzymało się od głosu – 4 radnych. 

 

Stanowisko z poprawką Rada Gminy przyjęła. 

 

Przewodnicząca obrad J.Augustyniak zamknęła punkt 9 porządku obrad i 

przystąpiła do realizacji punktu 10. 

 

Ad.10 

 

 

Przewodnicząca obrad poddała kolejno pod głosowanie następujące projekty 

uchwał: 

 

1) Rada Gminy w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji 

– 12 głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr XXVI/191/2012 w sprawie 

przyjęcia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem Gminy Wierzchowo na lata 2013 - 2017 – która stanowi 

załącznik nr 16 do nin. protokołu. 

 

2) Rada Gminy w obecności 12radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji 

– 11 głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 1 głosie 

„wstrzymującym się” podjęła uchwałę Nr XXVI/192/2012 w sprawie 

wyrażenia zgody na oddanie w najem boksów garażowych oraz 

zwolnienia z obowiązku oddania w najem boksów garażowych w 

drodze przetargu – która stanowi załącznik nr 17 do nin. protokołu. 

 

3)  Rada Gminy w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji 

– 12 głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr XXVI/193/2012 w sprawie 

zbycia nieruchomości niezabudowanej stanowiącej własność Gminy 

Wierzchowo – która stanowi załącznik nr 18 do nin. protokołu. 



 

4)  Rada Gminy w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji 

– 12 głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr XXVI/194/2012 w sprawie 

zbycia nieruchomości zabudowanych stanowiących własność Gminy 

Wierzchowo – która stanowi załącznik nr 19 do nin. protokołu. 

 

5)  Rada Gminy w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji 

– 11 głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 1 głosie 

„wstrzymującym się” podjęła uchwałę Nr XXVI/195/2012 w sprawie 

zbycia nieruchomości zabudowanej stanowiącej własność Gminy 

Wierzchowo – która stanowi załącznik nr 20 do nin. protokołu. 

 

6) Rada Gminy w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji 

– 11 głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 1 głosie 

„wstrzymującym się” podjęła uchwałę Nr XXVI/196/2012 w sprawie 

przyjęcia darowizny nieruchomości na rzecz Gminy Wierzchowo od 

osób fizycznych – która stanowi załącznik nr 21 do nin. protokołu. 

 

7) Rada Gminy w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji 

– 12 głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr XXVI/197/2012 w sprawie 

zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na rok 2012 – która stanowi 

załącznik nr 22 do nin. protokołu. 

Przewodnicząca obrad zamknęła punkt 10 porządku obrad i przystąpiła do 

realizacji punktu 11. 

 

 

Ad. 11 

 

 

Przewodnicząca obrad Jolanta Augustyniak odczytała treść odpowiedzi, które 

wpłynęły do biura Rady w okresie międzysesyjnym na zgłoszone przez radnych 

interpelacje. 

 

Wójt Jan Szewczyk w sprawie zgłoszonych interpelacji i zapytań odpowiedział: 



 w sprawie drogi Wielboki – Rudki będę chciał się spotkać z 

przedstawicielami władz gminy Wałcz, 

 na dzień dzisiejszy nie mamy żadnej możliwości dofinansowania 

doposażenia placów zabaw, zwróci się do spółki Agri – Plus oraz innych 

podmiotów o rozważenie możliwości sfinansowania doposażenia, 

 na wiosnę do Radomyśla zostanie przetransportowany domek holenderski 

z przeznaczeniem na świetlicę, 

 jeśli chodzi o przystanek w Radomyślu – wygospodarowanie placu 

manewrowego dla autobusów PKS, należy rozmawiać z właścicielem 

działki. 

Wójt dodał, że na zgłoszone interpelacje zostaną udzielone odpowiedzi 

pisemnie. 

 

Sołtys wsi Żabin zapytała, czy jest możliwość dostawienia ławek na placu 

zabaw w Żabinie?. Do tej pory nie została dowieziona bramka na boisko. 

 

Wójt odpowiedział, że sam osobiście na wiosnę dowiezie bramkę, ale oczekuje 

również jakikolwiek inicjatywy ze strony mieszkańców. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął pkt 11 

porządku obrad i przystąpił do realizacji pkt 12. 

 

 

Ad. 12 
 

Przewodnicząca obrad J.Augustyniak poinformowała, że wzorem lat ubiegłych 

organizowany jest w Henstedt-Ulzburg Bal Ludowy. Osoby chętne do wzięcia 

udziału w uroczystości powinny zgłosić swój udział do 7 stycznia 2013r. 

 

Wójt Jan Szewczyk złożył wszystkim życzenia świąteczne i noworoczne. 

 

Przewodnicząca obrad zakomunikowała, że następne posiedzenie sesji odbędzie 

się 28 grudnia 2012r. 

 

 

Ad. 13 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca obrad Jolanta 

Augustyniak o godz. 14
30

 zamknęła obrady XXVI sesji. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 



 

  Wiceprzewodnicząca Rady  Przewodniczący Rady 

 

     Jolanta Augustyniak   Andrzej Kaczorkiewicz 

 

 

 

 

 

 

Podpis protokolantów: 

1. K.Szadzewicz   ……………….. 

2. D.Łukaszewska ………………..  


